
Medlems Komité møte den 18. mai hos Alv 
 
Tilstede: Jon Petter, Øivind, Hans Petter, Lars, undertegnede. 
 
Konkrete saker som ble debattert om tatt opp; 
 
Nye medlemmer; 

- Det jobbes med en liste på 11 personer fra RT, pdd har 3 sagt at de ikke er 
interessert. Resterende navngitte personer vil bli fulgt opp og bedt inn som 
gjester for de som viser interesse, Lars vedlikeholder lista. 

- Hof kandidater, her er det enighet om at 3-5 fra Hof distriktet burde jobbes 
med for å tilknytte klubben, i løpet av høsten vil undertegnede samle komiteen 
etter et møte sammen med noen som kan hjelpe oss med å knytte disse 
eventuelle kandidatene til klubben.  

- Minner på at Presidenten informerer jevnlig at medlems komité er tilgjengelig 
for ”nye navn”. 

 
Programforslag; 

- NOHA - etterbruk 
- Logistikk Hotell, bygges like ved Martin W. 
- Prosjektlederen informerer om Jernbane løsningen gjennom Holmestrand, 

etter statsbudsjettet 
- Whisky smaking, til høsten, Lars har kontakter 
- Torskeaften ved hotellet, til vinteren. 
- Den nye rådmannen 
- Ordføreren fra Hof, Re 
- Bedriftsbesøk, KM – Horten, (Ved Alv) 
- Forslag til et ”alternativt” møte, det kjøres et 10-20 minutts innlegg ”, hvor 

resterende tid settes av til Nettworking, for eksempel ordfører har ordet. 
- Besøk hos Smiths, ”Har lykkes over lang tid” 

 
Møte hevet. 
 
Hilsen 
Alv 


